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    Zápis ze 5. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 12.9. 2016 v Praze na Strahově  

 

přítomni:   J. Boháč , P. Bednář,  M. Doktor, P. Náprstek, P. Mokrý  
omluven: P. Šebesta 
host:    Z. Krpata,  P. Hottmar, T.Ježek 

  
  

   1.   Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže   
□ 

 

  

Úkol - 1/4/16: Nová profesionální záchranná služba poptána nebyla. Podařilo se výrazně zlepšit kvalitu 

stávající najímané záchranné služby, zkraje sezony nedostatečně funkční. Pokud bude dosažená kvalita 

současné záchranné služby garantovaná, může být stávající dodavatel nasmlouván i pro rok 2017. Výbor 

přesto doporučil STK ověřit náklady na pronájem profesionální služby. V případě potřeby bude navýšen 

rozpočet STK k zajištění kvalitní záchrany.                                                     Ú- 1/5/16: Z.Krpata,  

                                                                                                                      T: podzim 2016 
 

□ 

 

Úkol  2/4/16 byl splněn,  Z.Krpata a P. Šebesta projednali pořadatelské nedostatky I. NZ s vedením SC 

Račice. Průběh dalších soutěží (M-ČR) v Račicích však přinesl další pořadatelské chyby a nedůslednosti. 

Bude dále řešeno ve spolupráci s veslařským svazem.  
 

□ 

 

Úkol  3/4/16 byl splněn Sekretariát rozeslal před ČP mládeže v Račicích e-mailem písemnou výzvu 

oddílům, kde upozornil na časté nerespektování a také neznalost Řádů ČSK i Pravidel, které mohou mít za 

následek nepřipuštění závodníků na start či diskvalifikace, neboť STK musí postupovat dle platných řádů. 
 

□ 

 

Aktuální připomínky ke službám areálu v Račicích – projednány hlavní nedostatky, ozvučení, hygiena, 

kapacita sociálních zařízení, a jejich řešení. V rámci příprav na MS 2017 probíhá komplexní rekonstrukce a 

dostavba tří částí areálu. V rámci rekonstrukce bude zcela nové ozvučení, tribuna se sociálním zařízením 

pro domácí závody, stravování a občerstvení, nové ubytovací zařízení, kapacita zásobování vodou a 

elektrickou energií. J. Boháč všechny připomínky ke službám v Račicím projedná na výboru Národního 

olympijského centra vodních sportů – vlastníka a provozovatele areálu. 

                                                                                                         Ú- 2/5/16: J. Boháč,  

                                                                                                                      T: 18.10. 2016 
 

□ 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

□ 

 

Dodržování Řádů ČSK a Pravidel RK - Z. Krpata informoval o přetrvávajících problémech s dodržováním 

Řádů rychlostní kanoistiky ze strany oddílů i závodníků. Vedoucí družstev často neznají své povinnosti, 

(nepředkládají ke kontrole přihlášky k závodu podepsané statutárem oddílu), velmi frekventovaně neznají 

platná pravidla. Informačního semináře k pravidlům, zorganizovaného v úvodu sezony při M-ČR v Mostě  

se zúčastnila mizivá část oddílů. Přes opakované zasílání písemných informací do oddílů se situace v sezoně 

nezlepšila. (při M-ČR v maratonu neodevzdala 1/3 oddílů podepsanou přihlášku k závodu). Výbor rozhodl, 

že v příští sezóně bude opakované nedodržování pravidel ze strany oddílů důvodem k významnému krácení 

finanční podpory oddílu ze strany svazu. Rozhodčí budou dodržování řádů a pravidel na závodech 

vyžadovat, nedodržování budou monitorovat. 
 

Regionální závody 2016 - Z. Krpata vyzdvihl dobrou kvalitu řady letošních regionálních závodů, a to jak po 

sportovní, tak organizační stránce. Všichni pořadatelé obdrží od svazu finanční příspěvek na pořádání 

závodu v termínové listině SRK ČSK. Podmínkou poskytnutí příspěvku v příští sezoně bude zveřejnění 

výsledků, včetně přehledu zúčastněných oddílů, na webu kanoe.cz.   
 

□ NZ v Maratonu v Pardubicích - organizačně dobře připraven, nedostatkem byla malá účast, pouze 70 

startujících. Z diskuse k příčinám – skladba termínové listiny dané daty mezinárodních závodů rychlosti i 

maratonu, nižší motivace závodníků k účasti na domácích maratónských závodech, stále rozdílnější 

metodiky přípravy maraton x rychlost (zkracování tratí). Návrh podpory maratónské kategorie, posílení 

motivace a zájmu o maraton připraví pro výbor reprezentační trenér maratónu a členové výboru. 

                                                                                                         Ú- 3/5/16: výbor, T. Ježek,  

                                                                                                                      T: dlouhodobý úkol 

  

1.    2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ Z jednání Rady SCM - P. Hottmar informoval výbor o závěrech jednáních RSCM. Na webu jsou žebříčky 

sportovců, RSCM navrhla a výbor schválil zásady pro přijímání a rozšíření počtu zařazovaných sportovců 

do SCM. Celkové počty jsou ale podobné, jako v minulosti. Termíny podzimních testů jsou již dlouho 

zveřejněny (5./6.11.). Kontrolu tréninkových deníků provádí J. Andrlík. 12.9 začal nový tréninkový rok. 
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□ Přechod závodníků z SCM do resortních center (RSC) - P. Hottmar informoval o přechodu nejúspěšnějších 

závodníků z SCM do RSC. Všichni junioři s dobrou výkonností, končící v SCM, jsou v jednání se zástupci / 

trenéry RSC a předpokládá se jejich zařazení do RSC. Potřebné kapacity jsou k dispozici. Bude uplatněno 

při výročních jednáních s RSC (hodnocení 2016 a oponentura plánů 2017).  
 

□ Podpora ženských kategorií v mládeži – vzhledem k vývoji programu olympijských disciplin (od OH 2020 

zařazeno 6 mužských a 6 ženských disciplín) výbor projednal možnosti k dlouhodobému rozvoji a posílení 

výkonnosti ženských kategorií. Samostatný návrh na řešení a posílení motivace oddílů v mládežnické 

oblasti připraví Rada SCM. Výbor projedná možnosti (finanční podpora náboru, vyšší podpora závodnic v 

SCM, pouze oddílové posádky K2 v žákyních a dorostenkách, samostatný program podpory oddílových 

trenérů pouze pro kategorii žen, a další) a návrhy s aplikací od r. 2017 s tím, že výraznější efekt lze očekávat 

v r. 2024.                                                                                          Ú- 4/5/16: RSCM, P. Hottmar, 

                                                                                                                      T: 18.10. 2016                   
   

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

 RDS    

□ 

 

 

 

 

 

Hodnocení OH 2016 Rio - Předseda SRK ČSK J. Boháč oficiálně poděkoval všem, kdo se na úspěchu na OH 

podílel. Se závodníky hovořil osobně v Riu a po návratu do ČR. Stejně tak se všemi trenéry. Uznání zaslouží 

také všichni členové realizačního týmu. J. Boháč poděkoval za podporu ČOV jmenovitě M. Doktorovi. 

P.Hottmar podal podobné informace o pobytu v Riu, organizaci v týmu, a průběhu soutěží z pohledu našeho 

týmu i celkově. Výbor vzal na vědomí informaci reprezentačního trenéra P. Hottmara. J. Boháč navrhl a výbor 

projednal a schválil princip odměňování realizačních týmů. Výpočet bude předložen ke schválení následně. 

Výše odměny za výsledky na světových soutěžích 2016 dle tabulek byly reprezentačním trenérem a sekretářem 

zpracovány a po schválení výborem budou vyplaceny. 
 

□ Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – J. Boháč představil rámcový návrh, jak komplexně řešit 

specializovanou přípravu žen směrem k novým OH disciplínám v rychlostní kanoistice. Implementace je reálná 

od sezóny 2017/2018. Nutno předjednat podmínky s rezortními centry a upravit i motivační kritéria v oblasti 

mládeže a rozpočet sekce. Záměr bude dále upřesňován.             Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                   T: září 2016, úkol trvá 
 

□ Hodnocení účasti reprezentace na mezinárodních soutěžích v sezoně 2016 - Výbor vzal na vědomí písemná 

hodnocení zpracovaná a průběžně zasílaná P. Hottmarem po SP Račice, SP Duisburg, evropské dokvalifikaci na 

OH Duisburg, SP Montemor, Akademické MS Montemor, ME Moskva, ME U23 Plovdiv, MS U23 Minsk. 

Výbor ocenil dosažené výsledky, které jsou nyní stabilně na vysoké úrovni v dospělých i u mládeže. 
 

□ Příprava plánu na rok 2017 a čtyřletého dlouhodobého plánu – předseda sekce J. Boháč na základě výsledků 

uplynulého olympijského cyklu, stabilní kvality zabezpečení činnosti RD a koordinace a kontroly přípravy 

reprezentantů, navrhl prodloužit smlouvu s reprezentačním trenérem P.Hottmarem, pro RDS i RDJ na další 

období s tím, že bude potřeba posílit organizaci a asistenci s činností RDJ. S návrhem výbor vyslovil souhlas. 

P.Hottmar nastínil zásady zamýšleného plánu na poolympijskou sezonu 2017, který se ve spolupráci s trenéry 

reprezentantů připravuje. Pracuje se také na přípravě čtyřletého plánu přípravy pro OH 2020. K projednání ve 

výboru bude předložen nejpozději v únoru 2017.                           Ú- 5/5/16: P. Hottmar, 

                                                                                                                      T: únor 2017 
 

□ 

 

Výroční hodnocení (oponentury) Resortních sportovních center (Dukla, VSC, CS MV) – centra připravují 

podklady a termíny vyhodnocení a projednání plánů a podmínek přípravy pro rok 2017. Předložený návrh 

zařazení a úvazků sportovců a trenérů RSC Dukla Praha byl výborem schválen. Spolupráce svazu s Duklou je 

velmi intenzivní a dobrá. Spolupráce s Centrem sportu MV ČR pro rok 2017 není jistá, centrum nebylo úspěšné 

na OH a shání sportovce vysoké kvality. Bude se jednat 6.10. Vysokoškolské sportovní centrum připravuje 

podklady a termín pro hodnocení. Zde se předpokládá pokračování dobrých podmínek pro přípravu kanoistů. 

J.Boháč zdůraznil že svaz bude trvat na kvalitní přípravě ve střediscích, s intenzivním využitím vědecké a 

lékařské podpory, s důrazem na skupinu závodníků s perspektivou pro příští olympijské hry.  
 

□ 

 

Hodnotící seminář trenérů reprezentantů – schválen návrh na uspořádání setkání trenérů RSC ke sdílení 

zkušeností z uplynulého OH cyklu. P. Hottmar připraví návrh – termín, obsah a formu semináře pro trenéry 

RSC + trenéry reprezentantů s cílem bilancování ukončeného čtyřletého cyklu a diskuze budoucích záměrů. 

Disciplíny pro budoucí ME, MS a OH budou známy od ICF na konci listopadu.  

                                                                                                           Ú- 6/5/16: P. Hottmar, 

                                                                                                                        T: 18.10. 2016 
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RDJ 
 

 

  

□ Hodnocení mezinárodních startů juniorů - Výbor vzal na vědomí písemné zprávy a hodnocení, zpracované a 

zaslané P. Hottmarem po soutěžích MR Piešťany, MEJ Plovdiv, MSJ Minsk. Ocenil výsledky dosažené v této 

sezóně a příliv nových perspektivních závodníků do družstva. Úroveň juniorů je na české poměry velmi 

dobrá od roku 2007, dva roky po startu nového systému SCM (2005), také především díky obětavé a 

systematické práci v klubech, i díky posilované podpory oddílů. Pro sezonu 2017 požadavek na 

posílení technicko organizačního servisu pro RDJ. 
 

□ Závody olympijských nadějí Szeged - P. Hottmar informoval o zajištění startu na soutěži OH nadějí 

v Szegedu. Předpokládá se vysoká konkurence. Organizačně zajištěno. 5 závodníků jede z Moravy 

přímo do Szegedu. 
 

 Společná zimní příprava RSD - Připravuje se tradiční tréninkový kemp v prosinci na horách pro RDJ – 

Boží Dar nebo Mísečky nebo Livigno, dle sněhových podmínek. Projedná Rada SCM. 
  
RDM 
 

 

□ 

  

Hodnocení sezony 2016 - Výbor vzal na vědomí zhodnocení výsledků a účasti na MEM v Pontevedře 

a SPM ve Vila Verde, které doplnil informacemi reprezentační trenér. T.Ježek seznámil výbor 

s organizačním zajištěním staru na MSM v Brandenburgu. Budou zahájeny práce na přípravě plánu a 

činnosti RDM pro rok 2017, po potvrzení termínů mezinárodních závodů ze strany ECA a ICF bude 

dopracován a předložen výboru spolu s návrhem rozpočtu a nominačních kritérií 2017. 
  

       4.   Různé 
 

□ 

 

 

 
 

 

Úkol 12/8/15 byl zrušen - Vydání vlastní metodické publikace pro trenéry s využitím dotace ČOV bude 

nahrazeno překladem vhodné metodická publikace ze Španělska – kniha o současné metodice a sportovním 

tréninku v rychlostní kanoistice. Úkol  6/1/16 je plněn - Metodická publikace ze Španělska se již překládá do 

češtiny. Náklady budou hrazeny rozpočtu ČOV -  v rámci edice ČOV. Předpokládá se finanční příspěvek ČSK 

do 100 tis. Kč 
 

□ Životní jubilea osobností – členů ČSK. Sekretariát dále monitoruje členskou databázi a zajišťuje průběžně 

gratulace jubilantům. Zvážit a případně připravit návrh využití ocenění udělovaných Českou unií sportu. 
 

□ 

 

Volby do orgánů Českého olympijského výboru – J. Boháč informoval o říjnových volbách do ČOV na příští 

cyklus. Současně se vzdal vlastní kandidatury do orgánů ČOV pro pracovní vytížení v České unii sportu a ČSK 

a sdělil, že Výboru ČSK navrhl kandidaturu J.Pollerta do Výkonného výboru ČOV. Výbor návrh nominace J. 

Pollerta  do výkonného výboru ČOV podpořil. 
 

□ Investice v Račicích z prostředků MŠMT – P.Šebesta a J.Boháč informovali, že v Račicích byla ihned po M-ČR 

zahájena rozsáhlá rekonstrukce, v objemu 80 mil. Kč, poskytnutých ze státního rozpočtu. Investorem je Národní 

olympijské centrum Vodních sportů (NOC). Upravuje se hlavní tribuna, která se doplní o nové přízemní 

prostory, stará loděnice (stravování, posilovny, regenerace), nové ubytování namísto chanosů (6ti místné 

pokoje, posílení elektrické sítě, a řada technologií. Do května příštího roku by měl být dokončen průplav 

z vratného kanálu na 600m s mostem na ostrově, budou se stavět 3 hangáry nové loděnice, provede se 

rekonstrukce tří pater věže a částečná rekonstrukce kanalizace. V zimě proběhne repase všech řad startovacího 

zařízení. Probíhá výběroví řízení na dodavatele.  
   

□ Výzva „Vraťte nám bezpečí na Vltavu“ – podána informace o iniciativě starostů obcí z okolí vltavské kaskády, 

za změnu vyhlášky Ministerstva dopravy č. 46/2015 Sb. Nehoda na Orlíku s tragickým konce iniciovala sepsání 

výzvy podepsanou starosty obcí v blízkosti vodních nádrží Orlík, Kamýk a Slapy. Výzvu podpořila dobrovolná 

sdružení a spolky, které využívají vodní nádrže ke sportu a rekreaci. Podpůrné stanovisku připojil také Výbor  

ČSK. Výbor SRK bere na vědomí.  
 

□ 

 

Finanční podpora činnosti oddílů - J. Boháč informoval o připravených dotacích na podporu činnosti oddílů. 

Spolu s příspěvky na Sportovní centra mládeže dosáhne podpora oddílů výše 9 mil. Kč. Byl projednán a 

schválen předložený návrh podpory oddílů s využitím státních prostředků z Programů MŠMT II, V, a 

prostředků z loterií, poskytovaný cestou ČOV. Účelové určení příspěvků oddílům a klíče k rozdělení vychází ze 
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stejných principů jako v roce 2014 a 2015. Částka však bude navýšena. Sekretariát připraví a rozešle oddílům 

k podpisu smlouvy s průvodními dopisy a pokyny k metodice užití dotací a vyúčtování. Peníze budou 

poukázány na účty oddílů na základě předloženého vyúčtování.  

                                                                                                            Ú- 6/5/16: P. Mokrý 

                                                                                                                        T: 18.10. 2016 
 

□ 
 

Smlouva ČSK a Alpine Pro – J.Boháč informoval o podpisu smlouvy s novým partnerem celého svazu na 

dodání jednotného sportovního oblečení pro všechna svazová reprezentační družstva. Kontrakt pro celý 

olympijský cyklus schválil výbor ČSK. Pro reprezentační družstva bude připravena informace a partner bude 

doplněn do smluv s reprezentanty.  

□ 

 
Přijímání nových oddílů do ČSK – podána informace o podaných přihláškách do ČSK. Postup 

přijímání určují stanovy ČSK tak, že o přijetí člena rozhoduje konference na základě písemné 

přihlášky podané zájemcem o členství. (pokud se konference v daném roce neuskuteční, může o 

prozatímním členství rozhodnout výbor příslušné sekce). Některé přihlášky nesplňují podmínky 

k přijetí. Chybí potřebná dokumentace, přihlášky jsou neúplné, nebo subjekt nesplňuje podmínky 

k přijetí dané stanovami ČSK. Sekretariát žadatele průběžně vyzývá k odstranění nedostatků. Koncem 

roku projedná výbor SRK prozatímní přijetí nových oddílů pro kok 2017, než dojde k definitnímu 

projednání přihlášek konferencí ČSK (předběžně březen 2017). 

 
Zapsal: P. Mokrý    

 

 

Příští jednání výboru SRK ČSK se uskuteční 18.10. 2016 ve 14:00 na Strahově 


